
Protokoll fört vid årsmöte med Herrljunga Idrottshistoriska Sällskap  

i lokalen Mötespunkten onsdag 5 mars 2025 

 

§ 1 Ordförande Harry Nilsson hälsade ett 15-tal medlemmar välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 Parentation med en tyst stund hölls över avlidna medlemmar. 

§ 3 Dagordningen godkändes med ändringen i § 15 att årsavgiften gäller 2026. 

§ 4 Till ordförande för mötet valdes Harry Nilsson och till sekreterare Thomas Fransson. 

§ 5 Protokolljusterare tillika rösträknare blev Ulf Lindberg och Göte Olsson. 

§ 6 Kallelsen till årsmötet ansågs stadgeenligt utsänd, genom utskick via brev och mejl till 

samtliga medlemmar och annons på den egna hemsidan. 

§ 7a Verksamhetsberättelsen upplästes och godkändes. 

§ 7b Kassören Jan-Eric Johansson gav en ekonomisk redogörelse, där medlemsavgifterna (95 

st) var enda intäkten. Årets resultat blev 6 695 kronor, huvuddelen genom den lyckade 

fotbollsresan i maj och den tacknämliga sponsringen av Sture Branmark, Herrljunga Drycker. 

Kassabehållningen vid årsskiftet var 53 140:80. Meddelades också att prenumerationen på 

Westgötarnas idrottshistoria förmodligen kommer att höjas från 75 till 100 kronor per medlem 

p g a dyrare tryck och distribution för WIS-tidningen. 

§ 8 Gunnar Holmén läste revisionsberättelsen och yrkade ansvarsfrihet för styrelsen. 

§ 9 Mötet godkände ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. 

§ 10 Som ordförande på ett år omvaldes Harry Nilsson. 

§ 11 Till ledamöter för två år omvaldes Krister Kvarnström och Thomas Fransson. 

(Kvarstående ett år är Jan-Eric Johansson och Sture Jacobsson). 

§ 12 Som revisor på två år omvaldes Gunnar Holmén. Kvar är Urban Lager. 

§ 13 Som revisorsersättare ett år omvaldes Göte Olsson. 

§ 14 Till valberedning på ett år omvaldes Thomas Hallberg och Kjell-Åke Hellstadius. 

§ 15 På styrelsens förslag höjs medlemsavgiften till 200 kronor, varav hälften går till 

distriktssällskapet enligt vad som ovan aviserats i § 7b. 

§ 16 Inga motioner från medlemmar eller förslag från styrelsen förelåg. 

§ 17 Inga övriga ärenden. 

§ 18 Mötet avslutades.  

 

 

Därefter serverades kaffe med fralla och kvällen avslutades med ett synnerligen intressant 

kåseri av Mikael Häggström, Hovås, ordförande för Sveriges Fotbollshistoriker & Statistiker. 



Mikael hade mycket att berätta om den ifjol 100-årsjubilerande Allsvenskan. Bland annat fick 

mötesdeltagarna veta hur det gick till när numreringen på spelardräkterna lanserades i slutet 

av 1930-talet, varför inga utländska spelare fanns i Allsvenskan före mitten av 70-talet, hur 

det kom sig att Norrlandsfönstret så länge hölls stängt, om den jämnaste topp- och 

bottenstriden 1968 och varför Malmö FF aldrig använder gula västar vid träningar och match. 

 

 

Herrljunga dag som ovan 

 

 

......................................................................... 

Thomas Fransson, sekreterare 

 

Justeras 

 

......................................................................… 

Ulf Lindberg 

 

 

......................................................................… 

Göte Olsson 

 


